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با وجود دستور کتبی فرماندار، شورای نهمین شهر پرجمعیت کشور تعطیل است

شورای شهر کرمانشاه در مرز انحلال

مدیریت شهری نهمین شهر پرجمعیت 
کشـــور بیش از سه ماه اســـت که درگیر 
اختلافـــی دامنه دار بیـــن طیف اقلیت و 
اکثریت اعضای شـــورای شـــهر، شهردار 
و مدیران اســـتانداری کرمانشـــاه است. 
آنچه پای اســـتاندار و فرماندار کرمانشاه 
را به این اختلافات بـــاز کرده، بلاتکلیف 
مانـــدن لوایـــح و طرح های شـــهری در 
شـــورای شـــهر اســـت. مخالفان شهردار 
کرمانشـــاه بـــا آبستراکســـیون مانـــع از 
برگزاری جلسات می شـــوند و در نتیجه 
بســـیاری از لوایـــح بـــر زمیـــن مانـــده 
اســـت. نمونـــه آن تعیین تکلیـــف نرخ 
کرایه ســـرویس مـــدارس بود کـــه آنقدر 
بلاتکلیـــف مانـــد تـــا اینکـــه فرمانداری 

کرمانشـــاه بطـــور ویـــژه ورود و نرخ های 
جدید را ابـــلاغ کرد.

اختلافات باعث شـــده اســـت شـــورای 
شـــهر کرمانشـــاه به دو گـــروه مخالف و 
موافق شـــهردار تقســـیم شـــده و کار به 
جایی برســـد که این افراد علیه یکدیگر 
موضـــع گرفته و جلســـات رســـمی را به 

تنـــش و درگیری لفظی بکشـــانند.
مجموعـــه ایـــن مســـائل باعـــث شـــد 
فرمانـــدار کرمانشـــاه چهارشـــنبه هفته 
گذشـــته برای دومین بار کتباً از شـــورای 
شـــهر بخواهد با تشـــکیل جلسه رسمی 
بـــه موضوعات این چنینـــی پایان دهند.
با این حال روز شـــنبه هفتـــه جاری هم 
با وجود دومین دســـتور کتبی فرماندار 
کرمانشـــاه مبنـــی بـــر تشـــکیل جلســـه  
شـــورای این شهر و حل اختلافات برخی 
اعضا با شـــهردار به منظور گره گشـــایی 
از مشـــکلات مـــردم و معطـــل نمانـــدن 
طرح های عمران شـــهری، جلســـه این 
نهاد مردمی به دلیل آبستراکســـیون به 

رســـمیت نرســـیده و عملاً برگزار نشد.
در واکنـــش بـــه آبستراکســـیون اعضای 
شـــورای شـــهر، فرمانـــدار کرمانشـــاه 
اقدامـــات چنـــد مـــدت اخیـــر اعضـــای 
شـــورای این شـــهر را مصـــداق اخلال در 
مدیریت شهری دانســـت و گفت: تکرار 
این حـــرکات غیرقانونی حتـــی می تواند 

منجـــر به انحلال شـــورا شـــود.
 محمدرضا آمویی در جمع خبرنگاران از 
اعضای شـــورای اسلامی شـــهر کرمانشاه 
خواســـت ضمـــن رعایـــت قانـــون در 
جلســـات شـــرکت کننـــد و نســـبت به 
انجام وظایـــف خود در قبال مردم اقدام 

. یند نما
 وی بـــا بیـــان اینکـــه مـــردم از وضعیت 
فعلی شـــورای شـــهر کرمانشـــاه ناراضی 
هســـتند و از روش هـــای مختلـــف این  
نارضایتی هـــا را به ما اعـــلام می کنند، به 
نامه چند روز پیش شـــهردار کرمانشـــاه 
مبنـــی بـــر معطـــل مانـــدن ۶۲ لایحه در 
شـــورای شـــهر کرمانشـــاه اشـــاره کرد و 

گفت: از اعضای شـــورای شهر کرمانشاه 
خواســـته ام جلســـاتی برای بررسی این 
لوایـــح برگزار کننـــد تا کارهـــای مردم و 
شـــهرداری بیـــش از این  معطـــل نماند.
وی عدم برگزاری جلســـات شورا را منجر 
به سرگردانی مردم دانست و مصداق آن 
را تعیین تکلیف نکردن کرایه ســـرویس 
مدارس در اوایل ســـال تحصیلی امسال 
دانســـت و گفت: اگر فرمانـــداری به این 
موضوع ورود نمی کرد خانواده ها بیشتر 

دچار مشکل می شدند.
مخالفتبااستخدامهایجدیددر

شهرداری
آمویـــی تصریـــح کـــرد کـــه بـــا شـــهردار 
کرمانشـــاه و اعضای شـــورای شهر اتمام 
حجـــت کرده ایـــم که بـــرای مـــردم و در 
راســـتای رفـــع مشـــکلات شـــهر تلاش 

. کنند
 فرماندار کرمانشـــاه در ادامه سخنانش 
بـــه موضـــوع اســـتخدام ۸۰ نفـــر نیروی 
جدیـــد در شـــهرداری نیـــز اشـــاره کـــرد 

ایـــن  و گفـــت: فرمانـــداری مخالـــف 
اســـتخدام های جدید است و شهرداری 
برای جبران  کمبود نیـــروی خود افرادی 
را که از خدمات شـــهری به بخش اداری 
منتقـــل کرده بایـــد به جـــای قبلی خود 
برگرداند تا مشـــکل نیـــروی این بخش 

حل شـــود.
بیتوجهیبهقانوندرشورایشهر

پوریـــا فخری نایب رئیس شـــورای شـــهر 
کرمانشـــاه در جمـــع خبرنـــگاران درباره 
دلایل برگزار نشـــدن جلســـات شـــورا از 
جمله جلســـه روز شـــنبه گذشته گفت: 
اگر بخواهیم صادقانه بـــا مردم صحبت 
کنیم تنش در شـــورای شهر وجود دارد و 
سه ماه اســـت که جلسات شـــورا برگزار 
نمی شـــود؛ اعضـــا بـــه دو گروه تقســـیم 
شـــده اند و بـــه دلیـــل حضور نداشـــتن 
برخـــی از اعضا جلســـات رســـمی به حد 
نصاب نمی رســـد و تشـــکیل نمی شـــود.

وی ادامـــه داد: بـــه دلیل غیبـــت اعضا، 
جلســـات تشـــکیل شـــده بـــرای حـــل 
اختلافـــات نتیجـــه مثبتی نداشـــت، مُر 
قانون در شورای شـــهر کرمانشاه رعایت 
نمی شـــود و در ادوار گذشـــته نیـــز برای 
انتخاب رئیس، هیأت رئیســـه و شهردار 
همیـــن مشـــکلات وجـــود داشـــت؛ اگر 
آن زمـــان مُر قانـــون رعایت می شـــد و با 
اعضـــای متخلـــف برابـــر قانـــون برخورد 
می شـــد الان شـــاهد تخلفات در شـــورا 

. یم نبود
فخری بـــا بیان اینکـــه هم اکنـــون ۲ نفر 
از اعضای شـــورای شـــهر در دیوان عالی 
کشـــور پیگیـــر کارهـــای خود هســـتند، 
افـــزود: چند نفر دیگر از اعضای شـــورا از 
قبل بـــه مدت ۱۰ روز مرخصـــی گرفته اند 
و بـــه همین دلیل جلســـه روز شـــنبه به 

حدنصاب نرســـید.
نایـــب رئیس شـــورای شـــهر کرمانشـــاه 
گفت: شـــهردار طی نامه ای درخواســـت 
برگزاری جلســـه فوق العـــاده را داده بود 
کـــه ۱۲ لایحه بررســـی شـــود؛ سیســـتم 
فَشَـــل اســـت کـــه  آنقـــدر  شـــهرداری 
نمی دانـــد از این ۱۲ لایحه ســـه مـــورد آن 
قبلاً مطرح شـــده و رأی نیز آورده و طرح 

اجرا شـــده اســـت.
بیشاز۶۰لایحهارائهشدهبهشورا

معطلماندهاست
از ســـوی دیگر شـــهردار کرمانشاه هم در 
جمـــع خبرنـــگاران با اشـــاره بـــه معطل 
ماندن لوایح شـــهرداری در شورا به دلیل 
اختلافات گفت: از اعضای شـــورای شهر 

خواهش دارم به یک توافق برســـند و در 
جلســـات حاضر شـــوند که روند توسعه 

شـــهر متوقف نشود.
نادر نوروزی درباره قصدش برای شرکت 
در انتخابات مجلس افزود: اگر اصحاب 
رســـانه و مردم ســـخنی از زبـــان بنده به 
عنوان تبلیغات بـــرای انتخابات مجلس 
شـــنیده اند می تـــوان گفـــت ایـــن حرف 
درست اســـت؛ اما بنده تا به امروز هیچ 

فعالیتی نداشـــته و ندارم.
وی در مورد جلســـه با پیمانکار شهربازی 
کرمانشـــاه گفت: بـــا ســـرمایه گذار برای 
پروژه شـــهربازی جلســـاتی برگزار شـــده 
اســـت که وقت تلـــف نشـــود، در ضمن 
بـــه ایشـــان گفته شـــده کـــه این پـــروژه 
پرونده ای باز در دادگســـتری دارد؛ قصد 
ما این اســـت که هم پرونده دادگستری 
و هـــم رایزنی بـــا ســـرمایه گذار همزمان 
پیش بـــرود تا بـــرای اجرای پـــروژه وقت 

تلف نشـــود.
میانجیگریرئیسشورایعالی

استانها
اختـــلاف بیـــن اعضـــای شـــورای شـــهر 
کرمانشـــاه در حالی همچنان ادامه دارد 
کـــه ۱۰ روز قبل هم رئیس شـــورای عالی 
استان های کشـــور به قصد میانجیگری 
و شـــنیدن مـــوارد اختلاف به کرمانشـــاه 

. مد آ
پرویز ســـروری پس از نشست با اعضای 
شورای شـــهر در جمع خبرنگاران گفت: 
اختلاف اعضای شورای شـــهر کرمانشاه 
باید ســـریع تر تعیین تکلیف شود و توقع 
مردم این شـــهر چاره اندیشی اعضا برای 
رفع مشـــکلات و معضلات شهری است 
چراکـــه وضعیـــت کنونی خســـارت  های 
زیـــادی برای شـــهروندان ایجاد می کند.

»پرویـــز ســـروری« افـــزود: اصـــل ایـــن 
موضـــوع را همه قبـــول دارند کـــه ادامه 
ایـــن وضعیت اختلافـــی به نفع شـــهر و 

شـــهروندان کرمانشـــاه نیســـت.
وی تأکید کرد: شـــورا محل تضارب افکار 
اســـت و اختلاف و تفاوت وجود دارد اما 
اعضای شـــورا باید به خاطر مردم تحمل 
خود را بـــالا ببرنـــد و بااختـــلاف نظرات 
خـــود مبتنی بـــر قانون بـــه فعالیت خود 

ادامه دهند.
رئیـــس شـــورای عالـــی اســـتان ها اظهار 
کـــرد: در شـــورا هیـــچ جـــا بن بســـت 
نمی بینـــم؛ قوانیـــن کامـــلاً مشـــخص و 
شفاف اســـت و راهکاری برای برون رفت 

از وضعیـــت کنونـــی وجـــود دارد.

ایرنا

آمادگی آبفا برای تأمین آب مورد نیاز 
صنایع البرز از محل پساب 

ج – مدیرعامل شرکت آبفا اســـتان البرز با بیان  کر
اینکـــه ظرفیت لازم برای بازچرخانی پســـاب در این 
اســـتان فراهم شده اســـت از آمادگی شـــرکت آبفا 
بـــرای تأمین آب مـــورد نیاز صنایع اســـتان از محل 

پساب بازچرخانی شـــده، خبر داد.
حمیدرضا نامداری افزود: صـــرف هزینه های کلان 
بـــرای احـــداث تصفیـــه خانه های فاضـــلاب افزون 
بر حفظ محیط زیســـت، منبع پایـــدار و جایگزین 
خوبی برای منابع محدود آب اســـتان البرز است.

وی توســـعه تأسیســـات فاضلاب را در گـــرو حضور 
فعـــال صنایع دانســـت و تأکیـــد کرد: شـــرکت آبفا 
البـــرز آمادگـــی پذیـــرش ســـرمایه گذاران بخـــش 
خصوصـــی دراجـــرای طرح هـــای فاضـــلاب را دارد.
مدیرعامـــل آبفـــا البـــرز گفـــت: یکـــی از مهم ترین 
صنایـــع اســـتان کـــه امـــکان اســـتفاده از پســـاب 
مطمئـــن و پایـــدار را دارد، نیـــروگاه بـــرق شـــهید 
منتظـــر قائـــم اســـت کـــه می توانـــد جایگزین آب 
زیرســـطحی باشـــد که در این نیروگاه مورد استفاده 

می گیرد. قـــرار 

سکون هوا مهمترین عامل آلودگی 
هوا در خوزستان 

اهواز - اســـتاندار خوزســـتان یکـــی از مهمترین دلایل 
آلودگی هوا در این اســـتان را ســـکون هوا دانست  که 

موجب عـــدم جابه جایی آلاینده ها می شـــود.
بـــه گزارش تســـنیم علـــی اکبر حســـینی محـــراب  در 
حاشـــیه نشســـت کمیتـــه اســـتانی اضطـــرار آلودگی 
هـــوا افـــزود: مـــواردی همچون آتـــش زدن نیشـــکر، 
تـــالاب  عراقـــی  بخـــش  در  کـــه  آتش ســـوزی هایی 
هورالعظیـــم بوده، فعالیت فلرهـــای نفتی و همچنین 
صنایع آلاینـــده عوامل مؤثر در آلودگی هوا اســـت که 

مورد بحـــث قـــرار گرفت.
اســـتاندار خوزســـتان عنـــوان کـــرد: بنـــا شـــد جهت 
کاهـــش آلودگـــی هـــوا نیشـــکر در ایامـــی که هـــوا در 
ع  شـــرایط ســـکون اســـت اقدام بـــه آتـــش زدن مزار

نکند.  خـــود 
وی  بـــا بیـــان اینکـــه در فضای مجـــازی آمـــاری که در 
خصـــوص آلودگـــی هوا منتشـــر می شـــود مربـــوط به 
یـــک زمان کوتاه اســـت و مســـتمر نیســـت گفت: این 
اطمینان را می دهیم در صورتی که شـــاخص آلایندگی 
افزایـــش یابـــد تصمیمـــات متناســـب جهـــت حفظ 

ســـلامتی شـــهروندان اتخاذ شود.


